
 

HRVATSKO DRUŠTVO OPTIČARA I OPTOMETRISTA 

ZAGREB, GETALDIĆEVA 4. 

 

 

ZAPISNIK  

SA SJEDNICE UO I NO ODRŽANE 07.11.2015. U 13:00 h u GETALDIĆEVOJ 4. 

 

Prisutni UO: R. Wachtler, V. Majdak, M. Krivec, , S. R. Štimac, I. R. Maričić, T. Mikulin, J. Topić 
D.Mavrin, S. Geršak i A. Katanica 

Prisutni NO: L. Trampuž 

Odsutni UO:, M. Lekić, A. Abrić, , N. V Muždalo, N. Šeremet, I. Grčić, E. Šatalić, G. Šarić 

Odsutni NO: M. Tenžera, V. Cvek  

Sjednica počinje sa radom u 13:15 sati 

Za zapisničara jer izabrana A. Katanica, a za ovjerovitelja L. Trampuž. 

Predsjednik R. Wachtler predlaže sljedeći  

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa prošle sjednice 

2. HZZO i ePomagala 

3. Financijsko stanje Društva  

4. Plan i program rada Društva u 2016. godini 

5. Plan i program HDOO Certifikata kvalitete u 2016. godini 

6. Sudjelovanje u Eprojektima sa HDOO Certifikatom kvalitete 

7. Prijava standarda zanimanja optometrist 

8. Monetizacija web stranice 

9. Formiranje kluba ili sekcije vlasnika optika 

10. Objava podataka o optikama i veleprodajama u RH  

11. razno 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno. 



Predsjednik predlaže da preskočimo točke 3., 4., 7. i 9. jer zbog nedostatka vremena nećemo 
stići obraditi sve točke dnevnog reda. 

Prijedlog je prihvaćen. 

1. Prihvaća se zapisnik sa prošle sjednice. 

2. HZZO uvodi kao novinu ePomagala, a nakon toga i eRačun. Od veljače do lipnja 2016. 
godine izdavati će se papirnati i eRecepti. Dugoročno bi to trebalo poboljšati i pojednostaviti 
suradnju optika sa HZOO. Kako ima dosta nedorečenosti vezanih uz šifarnik i Pravilnik, UO 
formira radnu grupu koja će pregovarati sa HZOO. 

Odluka: Radna grupa u sastavu D.Mavrin, S.Geršak i A.Katanica pokušati će dogovoriti 
sastanak sa HZZO‐om i dati prijedloge i eventualne izmjene u šifarniku. 

Točku 3 i 4. ostavljamo za iduću sjednicu. 

5. Plan i program HDOO Certifikata kvalitete za narednu godinu će pripremiti Povjerenstvo za 
HDOO Certifikat kvalitete (R.Wachtler, V.Majdak i A.Katanica) 

6. Predsjednik je izvijestio UO o tome da već neko vrijeme pohađa radionice o E projektima 
te je o tome razgovarao sa ljudima koji se time bave i smatraju da bi cjeloživotno 
obrazovanje kakvo imamo mi kroz HDOO Certifikat kvalitete moglo postići rezultate. 

Odluka: R.Wachtler će istražiti detalje. 

7. Ostaje za sljedeću sjednicu. 

8. R.Wachtler predlaže da ponudimo veletrgovcima i optikama prostor na web stranici gdje 
bi se za simbolične iznose oglašavali. 

Odluka: Na web stranici se mogu oglašavati i optike i veleprodaje, ali prostor za oglašavanje 
mora biti ograničen kako se ne bi desilo da oglašavamo samo jednu firmu, prva dva mjeseca 
besplatno, a zatim uz naknadu. 

9. O ovoj točki ćemo raspravljati na idućoj sjednici. 

10.  UO donosi odluku da se na web stranici objavi registar optika u Hrvatskoj po županijama, 
kao i registar veleprodaja, abecednim redom, uz suglasnost istih. Uz naziv optike ili 
veleprodaje koji su članovi Društva biti će navedeni podaci kao što su adresa, broj telefona, 
link na njihovu stranicu i  kontakt osoba, a za one koji nisu članovi Društva samo naziv i grad. 
Radna grupa u sastavu: S.Geršak, L.Trampuž, A.Katanica, M.Krivec i T.Mikulin, treba pribaviti 
točne podatke koji će biti objavljeni.  

 

Sjednica je završila sa radom u 15:05 h. 

 

Zapisnik vodila:                                                                                    Ovjerovitelj zapisnika: 

Ana Katanica                                                                                         Lidija Trampuž 


